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ستوده نژاد: 

 کلیبر ظرفیت بالایی در رشته های مختلف ورزشی 
و بازیهای بومی محلی دارد

عصرآزادی/ س�رویس ورزشی:  
حبی�ب س�توده ن�ژاد مدیرکل 
اس�تان  جوان�ان  و  ورزش 
آذربایجان ش�رقی با میرحسین 
به�ادری فرمان�دار شهرس�تان 

کلیبر دیدار و گفت و گو کرد.
 در این دیدار ستوده نژاد به استفاده 
بهینه از ظرفیت شهرستانی در جهت 
توسعه ورزش شهرستان کلیبر اشاره 
کرد گفت: اداره کل ورزش و جوانان استان آذربایجان شرقی در سال گذشته شاهد اتفاقات 
و رویدادهای گسترده ای در حوزه ورزشی، فرهنگی و امورجوانان بوده است و فضای ورزش 
و امور جوانان اس��تان با برگزاری مس��ابقات، همایش ها و جش��نواره ها روز به روز پیشرفت 
چشم گیری در سطح کشور داشته است. وی افزود: شهرستان کلیبر ظرفیت و پتانسیل بالایی 
در توس��عه رشته های مختلف ورزشی و بازیهای بومی محلی دارد و با برنامه ریزی دقیق و با 
همکاری دستگاه های اجرایی، امیدواریم بیست و هشتمین دوره جشنواره فرهنگی و ورزشی 
کلیبر - منطقه هارنا را بتوانیم به نحو شایسته برگزار نماییم و جامعه سالم و با شور و نشاط 
در سطح استان داشته باشیم. بهادری فرماندار شهرستان کلیبر در این دیدار گفت: جوانان 
مستعدی در حوزه ورزش در این شهرستان وجود دارند که با برنامه ریزی و پیگیری هر چه 
بیش��تر مدیرکل ورزش و جوانان و با اس��تفاده از ظرفیت هیات های ورزشی می توان سرانه 
ورزش را با اجرای برنامه های متنوع ورزش همگانی و ورزش های روس��تایی و بازیهای بومی 

محلی در این شهرستان به حداکثر رساند.

بیست و هشتمین دوره جشنواره فرهنگی ورزشی 
عشایر برگزار می شود

عصرآزادی/ سرویس ورزشی:  
جلسه هماهنگی بیست و هشتمین 
ورزش��ی  فرهنگی  دوره جش��نواره 

عشایر برگزار شد.
جلسه هماهنگی بیست و هشتمین 
دوره جشنواره فرهنگی ورزشی عشایر 
اس��تان آذربایجان ش��رقی به معاون 
ورزش��ی اداره کل ورزش و جوان��ان 
آذربایج��ان ش��رقی برگزار ش��د.این 
جلس��ه به ریاس��ت امان زاده معاون ورزش��ی اداره کل ورزش و جوانان آذربایجان شرقی و با 
حضورمحمد اس��کندری مدیرکل دفتر امور روس��تایی و شوراها، سامع معاون مدیرکل امور 
اجتماعی و فرهنگی اس��تانداری، رنجبر دبیر ش��ورای هماهنگی مبارزه با مواد مخدر استان 
آذربایجان شرقی، عظیمی رئیس سازمان بسیج ورزشکاران استان، بهادری فرماندار شهرستان 
کلیبر، شاهرخ شفیعی رئیس گروه ورزش روستایی و عشایر و جابر اسدی حراست اداره کل 
ورزش و جوانان استان، حاجی محمدی رئیس هیأت ورزش روستایی و بازیهای بومی محلی 
اس��تان و مسئولین استانی و شهرس��تانی ذی ربط با این جشنواره در سالن کنفرانس اداره 
کل برگزار ش��د.در این جلسه وظایف دستگاه ها و ادارات مرتبط با این جشنواره مورد بحث 
و بررسی قرار گرفت و اداره کل ورزش و جوانان استان آذربایجان شرقی ضمن اعلام لزوم و 
اهمیت برگزاری هرچه باشکوه تر این جشنواره، در مورد برگزاری دقیق و کارگیری تلاش همه 
دستگاه های مرتبط در برگزاری این جشنواره تاکید کرد.همچنین اعضای حاضر در این جلسه 

نقطه نظرات لازم در خصوص برگزاری هرچه بهتر این جشنواره ارائه دادند.

فرار تراکتور از شکست با تعویض طلایی خمز
عصرآزادی/ سرویس ورزشی:  
تیم تراکت�ور در دقیقه 90 برابر 
تیم ملوان به گل تس�اوی دست 

یافت.
در هفته بیس��ت و ششم لیگ برتر 
فوتبال کش��ور تیم تراکتور در انزلی 
به مصاف تیم مل��وان رفت. نیمه اول 
بازی دو تیم بازی متعادلی به نمایش 
گذاشته و بازی بیشتر در میانه جدول 
در جریان بوده و کمتر دروازه ها تهدید شد. نیمه دوم با هر دو تیم به دروازه یکدیگر یورش 
ب��رده و ش��انس خود برای گلزنی را امتحان کردند. در دقیق��ه 76 فداکار مهاجم تیم ملوان 
با اخباری تک به تک ش��ده و با ش��وتی مواج ت��وپ را وارد دروازه تراکت��ور کرد. بعد از گل 
تراکتوری ها برای فرار از شکست به سمت دروازه تیم میزبان حمله ور شدند که در دقیقه 89 
حامد پاکدل که در نیمه دوم وارد میدان شده بود، توسط دروازه بان ملوان سرنگون و داور یک 
ضربه پنالتی را به سود تراکتور اعلام کرد. این ضربه در آخرین دقیقه بازی توسط رضا اسدی 
زده و توپ وارد دروازه ملوان شد و در نهایت بعد از 7 دقیقه وقت اضافه، بازی با تساوی یک 
بر یک خاتمه یافت. با این نتیجه تراکتور 43 امتیازی ش��ده و همچنان در رده پنجم جای 

گرفته و ملوان هم با 25 امتیاز تیم سیزدهم جدول است.

عصرآزادی/ س�رویس ورزش�ی: مربی تیم 
فوتبال تراکتور گفت: نبض بازی دست ما بود 

و از عملکرد شاگردانم رضایت دارم.
پاکو خمز در نشس��ت خبری بع��د بازی مقابل 
ملوان، اظهار داشت: همان طور که انتظار داشتیم، 
بازی س��ختی بود، ول��ی م��ن از بازیکنانم راضی 
هس��تم؛ چرا که کنترل بازی دست ما بود و توپ 
را سریع به گردش در می آوردیم. روی یک اشتباه 
توپ را از دس��ت دادیم و حری��ف از تک موقعیت 
اس��تفاده کرد. ما ب��ه خوبی به بازی برگش��تیم و 
مقابل تیم جنگنده ای مثل ملوان در این ش��رایط 

استادیوم به گل دست یافتیم.
وی در رابط��ه با چمن ورزش��گاه، گفت: من از 
مهمان نوازی باش��گاه ملوان تشکر می کنم. چمن 
این ورزشگاه یکی از بهترین چمن های ایران است 
و امیدوارم س��ایر باش��گاه ها هم در ای��ن زمینه از 

ملوان پیروی کنند.
س��رمربی تراکتور تاکید ک��رد: من در خصوص 
پنالت��ی و داوری اظهار نظ��ر نمی کنم. همان طور 
ک��ه داور پنالت��ی گرفت، 4۰ ثانیه قب��ل از اینکه 

وقت های تلف ش��ده به پایان برسد و در حالی که 
چهار بازیکن ما در حمله بودند، سوت پایان بازی 
را زد. وی در رابط��ه با نبود VAR در لیگ ایران، 

توضی��ح داد: VAR مهمتری��ن چی��ز در فوتبال 
نیست. امکانات مهم تری وجود دارد که باید ایجاد 
شود. همگی باید برای ایجاد امکانات و بهتر شدن 

فوتبال ایران کمک کنیم.  
خمز در خصوص دلایلش برای حضور در فوتبال 
ایران، توضیح داد: باشگاه تراکتور پیشنهاد جذابی 
داشت و من پروژه این باشگاه را پسندیدم و برای 

موفقیت به ایران آمده ام.
خمز در پاس��خ به این س��وال که آیا س��رمربی 
گ��ری تیم ملی ای��ران را می پذیری��د؟ بیان کرد: 
فکر می کنم من در بهترین باش��گاه ایران هس��تم 
و خوش��حالم که اینجا حضور دارم؛ همچنین تیم 
ملی هم مربی بس��یار خوبی دارد. باشگاه تراکتور 
امکان��ات لازم را برایم فراهم کرده و همواره رفتار 

محترمانه ای با من دارند.
وی در پاس��خ به این س��وال که آیا تصمیم داور 
مبن��ی ب��ر زود تمام کردن بازی به ض��رر تراکتور 
ش��د؟ گفت: م��ا تصمیم گرفتیم راج��ع به داوری 
صحب��ت نکنیم. داوری در یک بازی به نفع تیم ها 
و در بازی دیگر به ضررش��ان اس��ت. وقتی هر دو 
طرف از داوری ناراضی هستند، پس اتفاقاتی بوده 
است. ما سعی می کنیم برای ارتقای سطح داوری 

کمک کنیم.

 سرپرست باشگاه استقلال، بسته شدن پنجره 
استقلال را در صورت عدم پرداخت چند بدهی 

تا ۳۱ فروردین را تائید کرد.
به گزارش ایرنا، حجت کریمی سرپرس��ت باش��گاه 
اس��تقلال در حاش��یه دیدار این تیم براب��ر هوادار در 
هفته س��ی ام لیگ برتر فوتبال درباره جلس��ه با وزیر 
ورزش برای پرداخت بدهی آندره آ استراماچونی گفت: 
وزیر تمام تلاش��ش را به کار بست، قبلا هم البته این 
تلاش ها بوده و الان هم پش��توانه ما هس��تند. به امید 
خ��دا تا فردا و پس فردا اتف��اق خوبی رخ بدهد و دل 
هواداران ش��اد شود. کریمی درباره اینکه باید مدارک 
تس��ویه بدهی ها ت��ا ۱۱ فرودین برای کس��ب مجوز 
حرفه ای بارگذاری می ش��د، اظهار داشت: نمی خواهم 
آن قضیه را باز کنم. سرپرست باشگاه استقلال درباره 
آخرین وضعیت پرداخت بدهی ها، خاطرنش��ان کرد: 
تم��ام وقتم را ب��رای پرداخت چند بده��ی که باید تا 
3۱ فروردین تس��ویه کنیم گذاش��ته   ام تا یک س��ری 
مش��کلات را حل کنیم. وی درب��اره اینکه چرا هیئت 
مدیره با مدیرعامل همراه نیست، تصریح کرد: هیئت 
مدی��ره چه با مدیرعامل قبلی و چه فتح الله زاده همراه 
بوده است. جایی نبوده که همراه نباشیم و اگر غیر از 

این بود، نمی توانست کار کند. 
کریم��ی در واکنش به ناراحت��ی بازیکنان از تعویق 
پرداخت ه��ا، تاکی��د کرد: جای تاس��ف اس��ت که به 
بازیکنان پرداختی نداش��تیم و آنها خیلی وقت است 
پ��ول نگرفته اند و ش��رمنده آنها هس��تیم. با این حال 
به عش��ق پیراه��ن و هوادار با غیرت ب��ازی می کنند. 
به دنبال این هس��تم اول مش��کل بدهی ه��ا را تا 3۱ 

فروردین حل کنیم و پس از آن برای بقیه مش��کلات 
وارد عمل ش��ویم. سرپرست باش��گاه استقلال درباره 
اینکه برنامه اش برای درآمدزایی چه هست، گفت: من 
4 روز بیشتر وقت ندارم و باید روی پرداخت بدهی ها 

تمرکز کنم. درآمدزایی برای آینده بماند.
وی درب��اره اینک��ه اگر بدهی های اس��تقلال تا 3۱ 
فروردین پرداخت نش��ود، چه عواقب��ی برای این تیم 
خواهد داشت، خاطرنشان کرد: اگر بدهی ها را پرداخت 
نکنیم، پنجره نقل و انتقالات اس��تقلال بسته می شود 
و اگر باز این بدهی باقی بماند و به دادگاه برود از تیم 
کس��ر امتیاز می ش��ود. کریمی در پاسخ به این سوال 
که با توجه صحبت رئیس س��ازمان خصوصی س��ازی 
درباره تغییر ترکیب هیئت مدیره، آیا این مسئله برای 
اومایوس کننده نیست، گفت: چه 5 روز یک نفر پشت 
میز باشد چه یک س��ال، مهم این است در این زمان 
کاری انج��ام دهد. وی با با بیان اینکه پیگیر جلس��ه 
با همراه اول اس��ت، درباره جلسه با ریکاردو ساپینتو، 
اظهار داشت: فردا چند کار هست و فکر کنم دوشنبه 

با ساپینتو جلسه بگذارم.

معاون حقوقی باش�گاه اس�تقلال معتقد است که 
حتی نداشتن بدهی هم تضمیمی برای گرفتن مجوز 

حرفه ای و حضور در لیگ قهرمانان آسیا نیست.
به گزارش ایرنا، فرش��ید س��میعی سخنگو و معاون 
حقوقی باش��گاه استقلال در حاش��یه بازی این تیم با 
هوادار در هفته س��ی ام لیگ برتر درباره حذف آبی ها 
از لیگ قهرمانان آس��یا، گف��ت: صحبت های خارج از 
زمان باعث حذف اس��تقلال در س��ال گذش��ته شد. 
اس��تقلال پارسال بدهی نداش��ت اما ایرادات مبنی بر 
مالکیت مشترک و پرداخت بدهی ها از حساب بسته، 
س��بب ش��د تا از 36 آیتمی که برای درجه A بود، ما 
۱5 آیت��م را نتوانیم به اصطلاح پاس کنیم و تیم های 
دیگر بیشتر از این تعداد آیتم را نتوانستند پاس کنند. 
به همین خاطر در ح��ذف یک تیم فقط بحث بدهی 

نیست و خیلی از مسائل دیگر است.
سمیعی درباره اینکه گفته است همچنان استقلال 
و پرس��پولیس مالکیت مش��ترک دارند، اظهار داشت: 
م��ن چنین صحبتی نک��رده ام و ارتباطی ن��دارد. این 
صحب��ت که یک تیم از الان حذف ش��ود و تیم دیگر 

مشکلی نخواهد داشت، کذب است. پرونده همه تیم ها 
کنار هم و با هم بعد از 25 خرداد بررس��ی می ش��ود 
و هیچ تیمی الان حذف نش��ده اس��ت. از نظر قانونی 
تیمی حذف نش��ده، ممکن اس��ت یک تیم بداند که 
مدارک��ش ناقص بوده اما اینکه یک تیم حذف ش��ود 
و تیمی دیگر بعدا بررس��ی شود، صحت ندارد. معاون 
حقوقی باش��گاه استقلال درباره اخطار کوین یامگا به 
باشگاه برای پرداخت بدهی اش، خاطرنشان کرد: یامگا 
به باش��گاه اخطار داده و امی��دوارم به زودی بدهی او 
پرداخت ش��ود. وی در ادامه در پاسخ به این سوال که 
با توجه به واگذاری تنها ۱۰درصد از س��هام استقلال 
و پرس��پولیس در بورس، این دو تیم همچنان مشکل 
مالکیت مش��ترک برای دریافت مجوز حرفه ای دارند، 
گفت: تیم مش��خص است که متعلق به دولت است و 
وقتی تیم ها به سازمان خصوصی سازی برای واگذاری 

منتقل می شوند، مالک آن وزارت اقتصاد است.
وی درب��اره پرداخ��ت حقوق عقب افت��اده ریکاردو 
س��اپینتو هم اظهار داشت: س��اپینتو نهایت همکاری 
را داش��ته اس��ت و بازیکنان ه��م با توجه ب��ه اینکه 
درگیر مش��کلات مالی بودیم، خیلی خوب جنگیدند 
و از حیثیت اس��تقلال دف��اع کردند. واقعا ش��رمنده 
آنها ش��دیم، امیدواریم در اسرع وقت پس از پرداخت 
بدهی های مهم که در لیس��ت کنفدراس��یون فوتبال 

آسیا است، بدهی های آنها هم پرداخت شود.
س��میعی درباره قول یک بانک برای پرداخت بدهی 
آندزه ا اس��تراماچونی هم تصریح ک��رد: آن بانک قول 
مس��اعد داده است مگر اینکه اتفاق نادری پیش بیاید 

و قولشان عملی نشود.

کریمی: باید تا ۳۱ فروردین بدهی ها را پرداخت کنیم
۲ روز آینده دل هواداران شاد می شود

سمیعی: یامگا به باشگاه اخطار داده
 استقلال پارسال بدهی هم نداشت اما از آسیا حذف شد

عصرآزادی/ س�رویس ورزشی: آمار بعد از 
بازی تی�م های تراکتور با مل�وان حکایت از 

برتری شاگردان خمز دارد.
در هفته بیست و ششم لیگ برتر فوتبال کشور 
تی��م تراکتور در انزل��ی برابر ملوان این ش��هر به 

تساوی یک بر یک رضایت داد.
آمار بازی برتری محس��وس تیم تراکتور در این 

بازی را نسان می داد.

تیم تراکتور ۱5 ش��وت به دروازه ملوان داشته 
که 4 ش��وت در چهارچوب ب��وده و تیم ملوان 4 
ش��وت به دروازه تراکتور داشته که تنها شوت در 

چهارچوب دروازه این تیم به گل تبدیل شد.
تنها کارت زرد مس��ابقه ب��ه بازیکن ملوان داده 
شده و کارت قرمزی هم از جیب داور خارج نشد. 
ملوانی ها ۱6 خطا و تراکتوری ها ۱2 خطا در این 

بازی مرتکب شدند.

مالکیت توپ 6۰ به 4۰ به سود تیم تراکتور بود. 
بازیکن��ان تراکتور 526 پاس ب��ا دقت 83 درصد 
دادن��د و ملوانی ها 393 پ��اس بین هم رد و بدل 

کردند گه دقت پاس آنها 66 درصد بود.
در نهای��ت این بازی با تس��اوی ی��ک بر یک به 
پای��ان رس��ید و این در حالی بود ک��ه بازی رفت 
دو تی��م در تبریز هم با تس��اوی بدون گل خاتمه 

یافته بود.

 برتری محسوس تراکتور برابر ملوان
به روایت آمار

خمز : نبض بازی دست  تیم تراکتور بود

دومین روز از هفته پنجم لیگ برتر والیبال 
ساحلی با برگزاری هشت دیدار و یک گلدن 
س�ت به پایان رس�ید و تیم سنگ آهن بافق 

صدرنشین شد.
به گزارش ایرنا، س��ومین دوره مسابقات والیبال 
س��احلی قهرمانی باش��گاه های برتر م��ردان ایران 
جام »خلیج ف��ارس« با حض��ور ۱3 تیم پیگیری 

می شود.
دومین روز هفته پنجم این رقابت ها شنبه شب 
26 فروردین به میزبانی امید س��نگ آهن بافق در 
اس��تان یزد با برگزاری 8 دیدار و یک گلدن ست 

پیگیری شد.
در مجموع دیداره��ای روز دوم که بعد از افطار 
و از س��اعت ۱9 و 3۰ دقیقه برگزار ش��د، تیم های 
موج سواران نوش��هر، رعد پدافند، س��اوانا و فولاد 
هرمزگان مقابل حریفان خود به پیروزی رسیدند.

نتای��ج کام��ل روز دوم هفته پنج��م لیگ برتر 
ساحلی به قرار زیر است:

رعد پدافند )برنده( – امید سنگ آهن بافق
دیدار نخست: رعد پدافند 2 – امید سنگ آهن 

بافق صفر )2۱ بر ۱9 و 2۱ بر ۱7(
دی��دار دوم: رعد پدافند 2 – امید س��نگ آهن 

بافق یک )2۱ بر ۱5، ۱9 بر 2۱ و ۱5 بر ۱3(
شهید ادریس آزادیان – ساوانا )برنده(

دیدار نخس��ت: ش��هید ادری��س آزادیان یک – 
ساوانا 2 )7 بر 2۱، 25 بر 23 و ۱۰ بر ۱5(

دیدار دوم: ش��هید ادریس آزادیان صفر – ساوانا 2 
)۱5 بر 2۱ و ۱۰ بر 2۱(

فولاد هرمزگان )برنده( – سنگ آهن بافق
دیدار نخس��ت: فولاد هرمزگان 2 – سنگ آهن 

بافق صفر )2۱ بر ۱6 و 2۱ بر ۱8(
دیدار دوم: فولاد هرمزگان 2 – سنگ آهن بافق 

یک )23 بر 2۱، ۱6 بر 2۱ و ۱5 بر ۱3(
رازی��ن پلیمر – موج س��واران س��احل نوش��هر 

)برنده(

دی��دار نخس��ت: رازین پلیمر 2 – موج س��واران 
ساحل نوشهر صفر )2۱ بر ۱8 و 2۱ بر ۱6(

دی��دار دوم: رازی��ن پلیمر صفر – موج س��واران 
ساحل نوشهر 2 )۱9 بر 2۱ و ۱5 بر 2۱(

گلدن ست: رازین پلیمر 9 – موج سواران ساحل 
نوشهر ۱5

جدول لیگ برتر س��احلی در پایان روز دوم هفته 
پنجم بدین شکل است:

۱. سنگ آهن بافق هفت برد و ۱7 امتیاز
2. ساوانا هشت برد و ۱6 امتیاز

3. پارس جنوبی هشت برد و ۱6 امتیاز
4. فولاد هرمزگان هفت برد و ۱6 امتیاز

5. شهداب یزد پنج برد و ۱4 امتیاز
6. موج سواران ساحل نوشهر 4 برد و ۱4 امتیاز

7. پیکان بندر دیر پنج برد و ۱3 امتیاز
8. دانش و توپ سه برد و ۱۱ امتیاز

9. ش��هید ادریس آزادیان نوش��هر سه برد و ۱۱ 
امتیاز

۱۰. رعد پدافند سه برد و ۱۱ امتیاز
۱۱. امید سنگ آهن بافق یک برد و 9 امتیاز

۱2. رازین پلیمر یک برد و 9 امتیاز
۱3. اداره بنادر انزلی بدون برد و هفت امتیاز

لیگ برتر والیبال ساحلی؛ سنگ آهن صدرنشین شد
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سرپرست جدید دبیری فدراسیون جودو گفت: به انجام 
کارهای سخت عادت دارم و بی معرفتی بود پیشنهاد آرش 

میراسماعیلی را قبول نمی کردم.
حس��ین کامرانی فر دبیرکل اس��بق فدراس��یون فوتبال که روز 
ش��نبه به عنوان سرپرست دبیری فدراس��یون جودو منصوب شد 
در گفت وگو با ایرنا، اظهار داش��ت: میراس��ماعیلی پیشنهاد داد و 
من هم قبول کردم چراکه او از دوس��تان قدیمی ام است و دوست 
داش��تم بتوانم به وی کمک کنم. وی با بیان اینکه هش��ت س��ال 
ج��ودو کار کرده و از این رش��ته رزمی آش��نایی دارد، بیان کرد: 
با توجه ش��رایط فعلی، همراه با میراس��ماعیلی هس��تم و تلاش 
می کنیم با کمک هئیت رئیسه، روزهای خوبی را برای این رشته 

رقم بزنیم. او بس��یار پرتلاش است و همیشه همینگونه بوده و از 
گذشته نیز کارها را با جدیت دنبال می کرد.

داور پیش��ین بین المللی فوتبال کشورمان، توضیح داد: جودوی 
ایران ماه های سرنوشت س��ازی را پی��ش رو دارد و همه باید تلاش 

کنیم تا اتفاقات خوبی برای این رشته المپیکی رخ دهد.
وی در پاسخ به این سوال که حضور از فوتبال در جودو برایش 
س��خت نیست؟ توضیح داد: هر کاری سختی خودش را دارد. کلا 

به انجام کارهای سخت عادت دارم.
کامرانی ف��ر در خصوص اینکه با این ش��رایط از فوتبال منفکت 
ش��ده است؟ گفت: ناظر هس��تم و هر دیداری که ابلاغش به من 

برسد، در آن حضور می یابم.

کامرانی فر: 

بی معرفتی 
بود پیشنهاد 
میراسماعیلی 
را قبول 
نمی کردم


